

**Jelling Lokalråd, bestyrelsesmøde**  
**16/3 kl 19- ca 21**

Fælleshuset online



Deltagere: Anja, Britta, Karin, Martin, Eva, Signe, Anne Marie

Pkt	Dagsorden	Referat
1	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	Godkendt
2	<b>Benjamin:</b> Borgernes grønne omstillingspulje	Benjamin Hjort – borger i Jelling - deltog i pkt. og fortalte om et projekt: Medborgerskab – et klimaprojekt – plantning af byskov til gavn for biodiversitet. Det er muligt at søge midler hos ”Borgernes grønne omstillingspulje”. Benjamin vil skrive en ansøgning. Britta er lokalrådets kontaktperson.
3	<b>Opfølgning fra sidste møde</b> 1. Byvision- hvad sker der/hvad kan vi gøre?/ Camilla?	Hvad sker der nu? Byvisionen er Økonomiudvalgets planværktøj. Giver lokalråd kontaktes for at høre om deres videre arbejde med byvision.
4	<b>Siden sidst</b> 1. Anesminde/ Britta 2. Informationsm. ULN /Martin/Signe 3. BID møde / Eva og Britta	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Anesminde, et testcenter i 2021. Pt er der ex planlagt vikingehaver som er højbedede i samarbejde med lokale frivillige. Der er planer om andre værkstedsaktiviteter sammen med Røde kors.</li><li>2. Martin og Signe deltog Vedr. evt digital generalforsamling så skal der ændres i vedtægterne. Refr. fra mødet kommer.</li><li>3. Refr. ligger på hjemmesiden. Byen får gule cykler opstillet med beplantning sponsoreret af lokale butikker.</li></ol>
5	<b>Henvendelser fra borger/VK</b> 1. KlimaLandsby /VK infomøde 11/2 2. Borgernes Grønne Omstillingspulje - grontforum.vejle.dk / Britta • Henv fra Sikær og Vind	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Ingen fra lokalrådet deltog i mødet.</li><li>2. Behandles under pkt 2.</li><li>3. Ja tak til møder med politikere. Vi planlægger vores dagsorden når evt møder afholdes.</li></ol>

<p><b>6</b></p>	<p><b>Fremadrettet</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. afvikling af Generalforsamling</li> <li>2. hvordan gør vi opmærksom på valg til lokalråd?</li> <li>3. Digital mødeledelse.</li> <li>4. Cykelsti Jelling/Givskud</li> <li>5. Bysyn 25.03.21</li> <li>6. Møde om trafikplan 24.03.21</li> <li>7. Møde med mobilitetsgruppen?</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Kroen er reserveret – beslutning om hvordan generalforsamlingen skal afholdes, afgøres hurtigst muligt efter udmelding om forsamlings størrelse.</li> <li>2. Der er enkelte der har vist interesse for lokalrådets arbejde.</li> <li>3. Britta og Eva deltog.</li> <li>4. Intet nyt.</li> <li>5. Signe kigger på formål og indhold ift bysyn. Pkt til bysynet d 25 marts skrives ind i lokalrådets mappe om bysyn.</li> <li>6. Martin og Britta deltager</li> <li>7. Lokalrådet er blevet lovet et møde med mobilitets gruppen (har ikke et navn)</li> </ol>
<p><b>6</b></p>	<p><b>Liste over kommende opgaver</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Hvilke opgaver tager vi op som de næste? Vi vælger 1-2 pkt. fra listen "Til opfølgning".</li> </ol>	<p>Udsat</p>
<p><b>8</b></p>	<p><b>Nyt til Facebook/Presse</b></p>	<p>Eva skriver om lokalrådets møde vedr. bysyn og opfordrer til at der kan sendes forslag til lokalrådet.</p>
<p><b>9</b></p>	<p><b>Evt.</b></p>	<p>Hvordan er samspillet mellem seminariet og byen – evt. et pkt til senere tidspunkt.</p> <p>Legepladser i midtbyen – pt bliver der arbejdet med 4 steder.</p> <p>. næste møde 20/4</p>